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Abstract (en)
The method involves detecting a morphometric feature e.g. body height, for a hearing aid support and transmitting the morphometric feature to a
hearing aid adapting device (5). An adaptable parameter of a hearing aid (7) is adapted in dependence of the detected morphometric feature by
assigning an instruction for adapting the adaptable parameter of the hearing aid to the morphometric feature through the hearing aid adapting device
and by a digital signal processing device of the hearing aid for individual adaptation of the hearing aid to the hearing aid support. Independent
claims are also included for the following: (1) an arrangement for implementing a method for adapting a hearing aid (2) a hearing aid system
comprising a signal processing device.

Abstract (de)
Die Erfindung basiert auf der Erkenntnis, dass es morphometrische Merkmale oder Parameter des Hörgeräteträgers gibt, welche eine gute
Anpassung des Hörgeräts an die individuellen Bedürfnisse des Trägers ermöglichen. Erfindungsgemäß wird ein Verfahren zur Anpassung eines
Hörgeräts mit wenigstens einem Eingangswandler, einer Signalverarbeitungseinheit und einem Ausgangswandler bereitgestellt, wobei mindestens
ein morphometrisches Merkmal eines Hörgerätträgers erfasst und an eine Einrichtung zur Anpassung des Hörgeräts übermittelt wird und ein
anpassbarer Parameters durch die Signalverarbeitungseinrichtung des Hörgeräts zur individuellen Anpassung des Hörgeräts an den Hörgerätträger
in Abhängigkeit des morphometrischen Merkmals angepasst wird. Dies ermöglicht insbesondere eine altersabhängige Anpassung des Hörgeräts.
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